
EJA OBČINSKE SKUPŠČINE

Rebalans proračuna
po hitrem postopku

Ko so se prejšnji teden zbrali
na sejah delegati zborov
občinske skupščine, na kate-
rih so med drugim obravnavali
polletne gospodarske rezulta-
te oziroma, kako v občini ure-
sničujemo program gospodar-
ske stabilizacije, smo bili že
krepko v septembru. Zato je
predsednik izvršnega sveta
Aleš Čerin postregel z novejši-
mi podatki. Menil je, da se
ugodna gospodarska gibanja
še nadaljujejo, še posebej gle-
de na fizični obseg industrij-
ske proizvodnje in ekonomske
odnose s tujino. Zelo uspešna
meseca julij in avgust, v obeh
je bila industrijska proizvodnja
za 20 odstotkov večja kot lani v
teh mesecih, sta pripomogla,
da je industrijska proizvodnja
v osmih mescih v primerjavi z
enakim lanskim obdobjem ve-
čja za 4,8 odstotka. Ob polletju
je bila večja za 2,1 odstotka.
Tudi konvertibilni izvoz, ob
polletju je bil za 9 odstotkov
večji, se je še za malenkost po-
večal.

Po ocenah izvrSnega sveta,

se bodo ugodna gospodarska
gibanja še nadaljevala. V
večini tozdov, kjer doslej svo-
jih načrtov niso dosegali, nam-
reč menijo, da jih bo do konca
leta mogoče uresničiti.

V razpravi, še zlasti na zboru
krajevnih skupnosti, so dele-
gati menili, da so napovedi o
gospodarjenju do konca leta
preoptimistične, kajti gospo-
darska gibanja v prvem pollet-
ju tega še ne nakazujejo. Izra-
zili so tudi zaskrbljenost zaradi
občutnega padca življenjske
ravni. V obeh zborih, predv-
sem pa na zboru združenega
dela, je bil precejšen del raz-
prave namenjen zgubarjem; z
izgubo je poslovanje ob potiet-
ju zaključilo šest organizacij
združenega dela. Delegati so
zahtevali natančnejše poročilo
o vzrokih za izgube, še zlasti,
ker so med zgubarji tudi takš-
ni, ki se jim že nekaj časa »ma-
je«.

»Včasih so šli rebalansi pro-
računa mimo dokej hitro, zdaj
ko so sredstva omejena je tež-

je in bo verjetno še prihajalo
do trenj. Do težave je prišlo
tudi zaradi tega, ker ni več
časa za dvostopenjski posto-
pek«, je delegatka nazorno ori-
sala dogajanja na zboru kra-
jevnih skupnosti ob oboravna-
vi rebalansa občinskega pro-
računa. Spremembe in dopol-
nitve dogovora o oblikovanju
in razporejanju sredstev
splošne porabe v občinah in
mestu ter rebalans občinskega
proračuna je bilo namreč treba
sprejeti po hitrem postopku,
kajti občina Moste-Polje, v ka-
teri poleg viške občine izvirni
dohodki ne zadoščajo, da bi
krili svoje normalne potrebe,
so že v likvidnostnih težavah.

Delegati so oba dokumenta po
daljši razpravi sicer sprejeli,
toda s pripombami niso prav
nifi prizanašali. Menili so, da
pri povečanju proračuna ne bi
smeli mimo vprašanja financi-
ranja krajevnih skupnosti, saj
jih je cel kup prav tako v neza-
vidljivem položaju. Vsi, ki se
napajajo iz proračuna, pri po-
višanju niso v enakem položa-
ju, kot primer je bilo navedeno
oravosodje oziroma Ijubljan-
sko temeljno sodišče, zato se
mora zdajšnja napaka popravi-
ti. Ker gre precejšen delež po-
višanja proračuna na račun
povišanja osebnih dohodkov,
je bilo postavljeno vprašanje,
ali je bilo res treba za tolikšen
odstotek popraviti OD. Delega-
ti so znova zahtevali »čist«
proračun, v njem naj ne bo
ničesar, kar ne spada v
splošno porabo. Najbolj pa so
zamerili hiter postopek, saj je
bilo tudi za letos jasno, da brez
rebalansa proračuna ne bi š!o.

Hitri postopki pač ne bi smeli
postati pravilo.
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